



BIML 03 No. 242/AS-LL

2003.02.11

Aux Membres du CIML

To: CIML Members

Objet: Rapports Annuels des TC/SC pour l'année 2002 et série de documents mis à jour concernant les Comités Techniques et Sous-Comités OIML

Subject: Annual Reports for 2002 and series of updated documents concerning OIML Technical Committees and Subcommittees

Mesdames, Messieurs,

Ladies and Gentlemen,

Veillez trouver ci-joint les Rapports Annuels des Comités Techniques et Sous-comités de l'OIML assemblés en un volume ainsi que les copies des six documents sur les TC et SC de l'OIML.

Please find enclosed the Annual Reports of OIML Technical Committees and Subcommittees collated in one volume together with copies of the six documents on OIML TCs and SCs.

Veillez noter que le Secrétariat du TC 8/SC 2 est toujours vacant et le Secrétariat du TC 10/SC 3 sera bientôt vacant également.

Please note that the Secretariat of TC 8/SC 2 is still vacant and the Secretariat of TC 10/SC 3 will soon be vacant too.

Un récapitulatif des activités, basé sur des Rapports Annuels, sera publié dans le Bulletin OIML d'avril 2003.

A summary of activities based on the Annual Reports will be published in the April 2003 issue of the OIML Bulletin.

Les fichiers PDF de cette série de documents "Comités Techniques et Sous-comités OIML" peuvent être librement téléchargés depuis le site web de l'OIML par le lien "États des travaux TC/SC" sous la rubrique "Comités Techniques".

PDF files of the series of "OIML Technical Committees and Subcommittees" documents can be freely downloaded from the OIML web site under "Status documents", in the "Technical Committees" menu.

Veillez vérifier les données vous concernant et informer le Bureau de toute erreur, omission ou changement afin de nous permettre de mettre à jour les informations sur le site web.

Please check data concerning yourself and inform the Bureau of any mistakes, omissions or changes in order for us to update information on the web site.

Meilleures salutations,

Yours faithfully,

A. Szilvássy
Adjoint au Directeur/Assistant Director

P.J.

Enc.